Passage animals endangered 33
1. A species is the name for a group of animals that are alike, such as lions and tigers. If a species is endangered it means there are very few of those animals left in the world. If all the animals in a species die, the species becomes extinct. Those animals are gone forever. Many species are protected. A protected species means governments have made laws against killing the animals.
2. النوع هو اسم لمجموعة من الحيوانات التي هي على حد سواء، مثل الأسود والنمور. إذا تعرض أحد الأنواع للخطر، فهذا يعني أن هناك القليل جدا من تلك الحيوانات التي تركت في العالم. إذا ماتت جميع الحيوانات في الأنواع، فإن الأنواع تصبح منقرضة. تلك الحيوانات قد ذهبت إلى الأبد. العديد من الأنواع محمية. فالأنواع المحمية تعني أن الحكومات وضعت قوانين ضد قتل الحيوانات.
0. We are at a point where many, if not most, of the animals and plants are on the verge of being extinct. This has reached such an alarming rate that some species of animals are already extinct and if this trend continues, we will lose more species in the animals. There are several reasons for this and I will discuss some in this essay as well as give solutions to what can be done to prevent this.
1. نحن في نقطة حيث العديد، إن لم يكن معظم، من الحيوانات والنباتات على وشك الانقراض. وقد وصل هذا المعدل المقلق إلى أن بعض أنواع الحيوانات قد انقرضت بالفعل، وإذا استمر هذا الاتجاه، فإننا سوف تفقد المزيد من الأنواع في الحيوانات. هناك عدة أسباب لذلك، وسوف نناقش بعض في هذا المقال فضلا عن تقديم حلول لما يمكن القيام به لمنع هذا
0. The most important reason for the decreasing number of animal species is being hunting down of endangered species for their skin or body parts. For instance, elephants are being hunted down even now for their tusks which is used to make ivory products and sold to the market for a high price. This clearly shows how the animal kingdom is being affected by the killing of animals. Another reason is deforestation . We are all aware that due to overcrowded cities, the cities are being expanded by cutting down trees to make space for more land area for more construction of houses.
3 – والسبب الأهم وراء تناقص عدد أنواع الحيوانات هو صيد الأنواع المهددة بالانقراض لأجزاء الجلد أو الجسم. على سبيل المثال، يتم البحث عن الأفيال حتى الآن لأنيابها التي تستخدم لصنع منتجات العاج وبيعها إلى السوق بسعر مرتفع. وهذا يبين بوضوح كيف تتأثر المملكة الحيوانية من قتل الحيوانات. سبب آخر هو إزالة الغابات. ونحن ندرك جميعا أنه نظرا للمدن المكتظة، يجري توسيع المدن عن طريق خفض الأشجار لإفساح المجال لمزيد من مساحة الأرض لمزيد من بناء المنازل.
0. There are several things that can be done to prevent this from happening. Firstly, there should be a strict law in place to prevent fishing of rare sea creatures like Blue cod fish, shrimps, lobsters. In countries such as Kuwait, there is already an initiative by the government that permits fishing of shrimps only for 2 months. This gives enough time for breeding and hence there will be stability in marine life.
1. هناك العديد من الأشياء التي يمكن القيام بها لمنع حدوث ذلك. أولا، ينبغي أن يكون هناك قانون صارم في مكان لمنع الصيد من المخلوقات البحرية النادرة مثل سمك القد الأزرق، الروبيان، جراد البحر. وفي بلدان مثل الكويت، هناك بالفعل مبادرة من الحكومة تسمح بصيد الجمبري لمدة شهرين فقط. وهذا يعطي ما يكفي من الوقت للتربية، وبالتالي سيكون هناك استقرار في الحياة البحرية.
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Questions
1. The first paragraph is explaining the ……………
2. meanings of important words in the passage
3. the meaning of the word ” species”
4. the meaning of the word ” extinct”
5. the meaning of the term ” protected species”
6. The word “this” in paragraph 2 refers to……………..
7. reasons
8. animals
9. species
10. losing more species in the animals
11. Paragraph 3 is mainly talking about…………………
12. the reasons why the number of animal species is decreasing
13. elephants which are being hunted down for their tusks
14. deforestation as a main reason for species extinct
15. the cities which are being expanded by cutting down trees
16. The word deforestation in paragraph 3 probably means…………..
17. killing animals
18. cutting down trees
19. crowded cities
20. expansion
21. The last paragraph is talking about…………………..
22. kinds of fish
23. Kuwait country
24. the ways of protecting animal species
25. fishing of shrimps only for 2 months.
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